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VERSLAG  JAARVERGADERING VERENIGING VRIENDEN VAN ABBEMUSEUM  

d.d. 8 oktober 2020 Auditorium Van Abbemuseum Eindhoven 

Aanwezig: 20 leden, 14 afwezig mb. 

 

1.Opening                                                                                                                                                     

Voorzitter Stefan de Bever verwelkomt de aanwezigen en spreekt zijn waardering uit voor hun komst 

in deze moeilijke corona tijd. Speciaal welkom voor Dries Steinmeijer, voormalig voorzitter en de tot 

de redactie van het journaal toegetreden dames Marja van Osch en Hannie Schram. ‘’We maken een  

periode mee waarin er een groot appél gedaan wordt op onze inventiviteit. Als vereniging proberen 

we zoveel als mogelijk te doen’’. 

 

2. Vaststellen agenda                                                                                                                                            

De agenda wordt vastgesteld. 

 

3. Vaststellen notulen van de ledenvergadering van 4 juli 2019 

Geen opmerkingen. Het verslag is daarmee definitief en wordt vastgesteld.                              

 

4. Verslag activiteiten 2019/2020                                                                                                                      

Rita Bosch doet verslag van alle activiteiten, die vanaf de ALV 2019 tot heden werden georganiseerd. 

Tijdens  de corona lockdown is een online versie van het Journaal opgezet met (vaak nieuwe) 

bijdragen van de redactie. Sinds twee maanden hervatten we in een aangepaste setting een aantal 

activiteiten. Wat de salons betreft, deze zullen voortaan op een nieuwe locatie in het museum 

gehouden worden. Het museum geeft een andere invulling aan de expositieruimte in de bibliotheek. 

We vinden het jammer dat de informele setting in de bibliotheek voor de vrienden verloren gaat en 

zoeken samen met het museum naar een goed alternatief.  

Iedere maand  Salonbijeenkomsten 6  x (september, oktober, december 2019, 
februari, maart en oktober 2020) 

Augustus 2019   Preview ‘Ooggetuigen van strijd Goya, Beuys, Dumas’ 

September 2019  Presentatie Kunstmap door Stijn Peeters 

November 2019  Symposium met vier wetenschappers ter gelegenheid van het 

                                25 jarig bestaan van de vrienden 

Ledenwerfactie Festival in het Van Abbemuseum 

December 2019  Excursie naar Museum Voorlinden met Louise Bourgeois 

Presentatie Kunstmap, de laatste, door Rogier Walrecht 

Januari 2020  Rondleiding door curator Diana Franssen door de presentatie ‘Oog in 
oog met Frans Hals’ in het Van Abbemuseum 

Juni 2020  Lezing bij Pennings Foundation over de expositie Nabuurs&Van         
Doorn 
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September 2020  Twee lezingen door curator Steven ten Thije over de presentatie van 
Victor Sonna in het Van Abbemuseum 

 

5. Financiële zaken                                                                                                                                                  
5a Toelichting penningmeester op jaarrekening 2019                                                                                        
Joost van Dijk: het jaar 2019 kunnen we afsluiten met een batig saldo van €10.000 ondanks dat ons 
ledenaantal nog steeds terugloopt. Dit positieve saldo kwam vooral door de laatste financiële 
verwerking van de resultaten van de kunstmap. Aan de kostenkant was er de extra uitgave van het 
Jubileum cadeau en stegen de accountants kosten, de laatste vanwege extra werkzaamheden 
betreffende behoud ANBI status. Al met al kunnen we spreken van een gezonde vermogenspositie 
voor onze vereniging. Dit willen we vasthouden en daarom ook proberen in 2021 eveneens extra 
middelen te genereren.                                                                                                                                         
Ton Almering vraagt of een accountants verklaring nodig is voor de ANBI status. Voor zover bekend 
niet. Bij oprichting van de vereniging is gekozen voor deze jaarlijkse rapportage. Alle leden zijn er in 
ieder geval van verzekerd dat de financiën altijd goed op orde zijn en worden gecontroleerd. 

5b. Verslag kascommissie                                                                                                                                        

De kascommissie bestaande uit Hanne Nordt, Els Hoekman en Leo Steinhauzer doet verslag. Leo leest 

het verslag voor. De kascommissie stelt voor de jaarrekening 2019 goed te keuren. 

5c. Goedkeuring jaarrekening 2019                                                                                                                           

De jaarrekening 2019 wordt goedgekeurd. 

5d. Benoeming Kascommissie                                                                                                                         

Hanne Nordt is aftredend. Als lid van de kascommissie wordt benoemd Ceciel van Bergeijk. De 

aanwezigen gaan akkoord.  

5e. Decharge bestuur                                                                                                                                              

Décharge wordt verleend aan het bestuur voor het gevoerde beleid.  

 

6. Statutenwijziging                                                                                                                                                
a. Voorstel  tot wijziging statuten artikel 23 lid 2 en aanvulling statuten met artikel 19A.  

b. Volmacht te verlenen aan alle medewerkers van Pigmans Ras Janssen notarissen om de akte van 
statutenwijziging en aanvulling te kunnen ondertekenen. De akte kan worden ondertekend zonder 
dat een van de bestuurders van de vereniging aanwezig hoeft te zijn. 

Stefan de Bever: De belastingdienst deed onderzoek naar onze vereniging en constateerde een 
ontbrekend artikel aangaande bestemming van het vermogen na opheffing van onze vereniging. 

Eveneens stellen we voor in de statuten de mogelijkheid om digitaal te vergaderen op te nemen.  

Ton Almering vraagt of kan worden opgenomen dat digitaal vergaderen uitsluitend in nood plaats 
vindt. Stefan: het is aan het bestuur om te bepalen hoe we vergaderen. We zullen in dit verslag 
uitdrukkelijk opnemen dat de voorkeur uitgaat naar een fysieke bijeenkomst. 

Alle aanwezigen(20) gaan akkoord met de voorgestelde statutenwijzigingen en aanvulling en 
verlenen volmacht aan de medewerkers notaris Pigmans Ras Janssen om te tekenen. 

Rita Bosch: Omdat niet twee/derde van de leden bij deze stemming aanwezig is vanavond moet 
binnen vier weken een tweede vergadering worden belegd, waarbij ongeacht het aantal leden mits 
met een meerderheid van twee/derde leden, kan worden besloten over het voorstel zoals dat op 
deze vergadering aan de orde is geweest. 
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7. Beleidsplan Vrienden 2020-2024                                                                                                                   
Jan Verheugt geeft een uitgebreide toelichting op het nieuwe beleidsplan dat in samenspraak met de 
directie van het Van Abbemuseum en met feedback van enkele leden tot stand kwam. De 
belangrijkste opgave de komende periode is het stoppen van de teruggang van het ledental en zo 
mogelijk groei van het aantal vrienden. 

Besproken worden o.a.: 

Het kwartaalblad. De volgende uitgave van het Journaal verschijnt in een nieuwe vormgeving. Frank 
Bierkenz zal deze gaan verzorgen. Ook de naam van ons kwartaalblad verandert en wordt KWARTS. 
Er zullen enkele advertenties in worden opgenomen en KWARTS zal in een grotere oplage worden 
verspreid in de stad, dit laatste vooral ook als promotie van onze vereniging. De redactie wil de 
bijdragen van de leden stimuleren.  

Het blog. Ook na de Corona tijd gaan we door met het blog, redactieleden, in het bijzonder Piet van 
Bragt zorgen voor voortdurende vulling met interessante artikelen. En binnenkort ook met filmpjes. 

Ledenwerving. We doen nadrukkelijk een beroep op onze leden om in eigen kring leden te werven. 
We denken na over een klein welkomst cadeautje. 

Zichtbaarheid. In het museum is het zaak onze zichtbaarheid te vergroten, zowel fysiek in de entree 
ed. als in de communicatie van het museum naar buiten. Reinier van Abbe zal voor de vrienden het 
pakket social media op zich nemen. Ook aandacht krijgen mogelijke publicaties in het E.D. 

We gaan onderzoeken in hoeverre onze vrienden een fysiek blad willen ontvangen.  

Lidmaatschappen. We willen het  onderscheid wegnemen in verschillende lidmaatschappen, zie 
agendapunt 8. 

Jan eindigt zijn verhaal met het verzoek aan alle leden om te helpen bij het werven van nieuwe 
vrienden. 

- Daan Schram vraagt waarom het ledenaantal zakt. Deze tendens zien we bij alle 
vriendenverenigingen en heeft te maken met deze tijd. We spraken hier al vaak over. 

- Ton Almering pleit voor een positieve benadering, de vriendenvereniging moet zich richten op haar 
sterke punten zoals het organiseren van lezingen ed. 

-  Frank Bierkenz merkt op dat ouderen graag bij elkaar willen komen en jongeren elkaar opzoeken 
via social media. 

Stefan de Bever: wat ledenwerving en leeftijd betreffen, focussen we ons op groei van de huidige 
categorie oudere vrienden. 

Het beleidsplan wordt vastgesteld. 

De actiepunten zullen we blijven volgen in deze vergaderingen. 

 

8. Aanpassing jaarlijkse bijdrage gereduceerd tarief                                                                              
Voorgesteld wordt een einde te maken aan de onevenwichtige situatie ontstaan in het verleden in 
lidmaatschap bijdrage. Toen werd namelijk aan vrienden ouder dan 65 jaar een gereduceerd tarief 
van (thans) € 22,00(enkel) en €38,50(duo) gevraagd. Bij nieuwe leden van die leeftijd wordt die 
reductie al enige tijd niet meer toegepast. Voorgesteld wordt deze bevoordeling gefaseerd te 
beëindigen door in 2021 te verhogen van €22,- (enkel) naar €34,-(duo van €38,50 naar €50,-). In 2022 
zal dan eenzelfde contributiebedrag gelden(resp. 41,50 en €60,-).    
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Hannie Schram merkt op dat deze groep vrienden wel al het langste lid is en vraagt of we 
opzeggingen verwachten. Rita Bosch: ja, er zullen wellicht vrienden opzeggen. De voorzitter brengt 
de contributie aanpassing in stemming. De meerderheid van de aanwezigen gaat akkoord. 

 

9. Bestuurlijke  zaken                                                                                                                                   
Aftredend en niet herkiesbaar is Reinier van Abbe. Het bestuur gaat voorlopig door met vijf leden. 
Wij danken Reinier voor zijn bijdrage als bestuurslid.  

 

10. Rondvraag                                                                                                                                                         

Jos van Erum vraagt wat het van Abbemuseum deed met het cadeau van €25.000? Stefan de Bever: 

Our Times Moralized(2019) van Stijn Peeters werd aangeschaft, zie eerdere publicaties in het 

Journaal en de nieuwsbrieven. Rita Bosch: het museum heeft toegezegd haar best te doen om in een 

van de komende exposities het werk te tonen. 

 

11. Sluiting                                                                                                                                                              

De voorzitter sluit de vergadering met de opmerking dat we op een passende wijze, wanneer de 

corona maatregelen het toelaten, nog afscheid zullen nemen van de drie redactieleden Nick van 

Broekhoven, Harry de Kok en Liesbeth Schreuder van ons kartaalblad. 

 

 

 

Eindhoven, 10 oktober 2020 

 

 

 

 

Rita Bosch                                                                                                

secretaris vrienden VAM                                                                       


